
 

Jag föreslår att samfällighetens styrelse ges mandat att köpa en 
solcellsanläggning till pumphusets tak i energibesparingssyfte. Köpet 
bör ske när de rätta ekonomiska förutsättningarna inträffar. 
 
För att minska driftskostnaden av sjövattenanläggningen är solceller ett 
alternativ då bruket av el för GA Sjövatten i huvudsak sker på sommaren. 
Redan nu har styrelsen mandat att nyttja fonderade medel för att 
underhålla GA Sjövatten, investering i solceller skulle kunna anses som 
underhåll men med fördel tas ett sådant beslut av medlemmarna på en 
stämma för att öka acceptansen till en eventuell installation. 
 
Att notera så har priser för solcellsanläggningar ökat i pris på senare 
tid. Att idag beställa en anläggning för taket till marknadspris är av 
tveksam ekonomisk nytta då återbetalningstiden nu är lång. Förslaget är 
tänkt att ge styrelsen möjlighet att kunna agera snabbt om en anläggning 
till "bra pris" skulle dyka upp. 
 
 
Således så yrkar jag att föreningsstämman beslutar följande: 
 
- att styrelsen ges mandat att besluta om inköp av en solcellsanläggning 
till pumphuset 
 
- att styrelsen överväger ekonomi och tidpunkt i samband med beslut för 
inköp av en solcellsanläggning till pumphuset 
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